
 

 

 

 

Tarnów, 23 grudnia 2024 r. 

KRM.0003.201.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XII sesji Rady Miejskiej 19 grudnia 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Krzysztof Rodak nawiązał do 
odpowiedzi na wniosek z poprzedniej sesji dotyczący ewaluacji Strategii Aglomeracji Tarnowskiej  
w ramach ZIT. W odpowiedzi było napisane, że są trzy projekty wpisane w Strategię aglomeracyjną 
dotyczące: 
- Usprawnienia gospodarki odpadów biodegradowalnych,  
- Optymalizacji procesów wyodrębniania frakcji BIO, 
- Budowy hali sortowania selektywnie zebranych odpadów. 
Ponadto była zawarta informacja, że inwestorem tych trzech aktywności finansowych ma być spółka 
MPGK, która będzie prowadzić procesy inwestycyjne. W związku z tym chciał wiedzieć: 

• Czy ingerencja finansowa w proces usprawniania zagospodarowania odpadów biodegradowalnych 
zmieni system zbiórki odpadów w mieście, a jeżeli tak, to ile to będzie kosztować. 

• W odniesieniu do optymalizacji procesu zagospodarowania wyodrębnionej frakcji BIO, chciał 
wiedzieć, jakie to są inwestycje i jak one mogłyby funkcjonować.  

• W odniesieniu do budowy hali, która wiąże się z separacją odorową, chciał wiedzieć, czy spółka 
prowadzi proces przygotowania tych inwestycji w obszarze nie tylko planowania, ale również zgód 
korporacyjnych, opinii rady nadzorczej i właścicielskiej.  

• Czy spółka posiada zdolność finansową do realizacji tych inwestycji, jeżeli nie, to czy planowana 
jest jakaś interwencja kapitałową w spółce? 

Radnego interesowała ponadto kwestia całej dokumentacji, zezwoleń, decyzji środowiskowych, 
ponieważ wcześniej, przed ewaluacją, inwestor definiowany był jako GMT, a teraz inwestorem ma być 
spółka, co zmienia sytuację. Dlatego poprosił o bardziej szczegółowe informacje. 

Rady poprosił ponadto, by trafiły do niego odpowiedzi na pytania radnych Macieja Aleksandra  
i radnego Mirosława Biedronia dotyczących parkingów.  

 
 


